



Säsongen: 2025/2026 Datum: 6/10 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande:

Lars Klint, Johan Lundberg, Mia Thuren, Mathias Hammar, Jonas Nilsson, Kristian Lagerström, Kenneth och Magnus Pålsson samt Anna Häggblom

§1 Mötets Öppnande

Mathias hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Johan Lundberg

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Cuper: Tygrikesnatta 3-5/1, Rovinj, Paris World Games, Katrineholm Cup, Rödspätte Cup
Fler olika förslag på försäljning.

§6 Ekonomi

80.687kr på kontot och 18.745kr på Swish. 17.961kr på skattekontot. Gunta ska hjälpa till att skicka ut fakturorna för ungdomslagen. De som ramlat in sent i senior/junior finns inte med.

Merparten av fakturorna för sponsring har nu gått ut. Vi följer upp de som inte betalats.

Fritidskortet är fortsatt lite struligt så det är ännu inte klart. Det verkar som att om den enskilde gör allt rätt är det enkelt men blir det strul så blir det väldigt krångligt. Vi avvaktar tills det blir lite mer hanterbart och informerar om detta på webbplatsen.

Idrottsrabatten skall delas ut till lagen under veckan. 100% till föreningen på de obligatoriska övriga 50/50. Ledare MÅSTE notera noggrant hur många häften som delas ut. Bokföringstekniskt vore det enklare att få en ansvarig som samlar ihop summan för respektive lag och betalar in. Idrottsrabatten kostar nu 130kr/häfte och avansen är 50% + 100st gratis häften. Bollkoll hoppas vi kunna distribuera ut 2 häften/person övriga lag är det 4.

Newbody är på gång. Anna har pratat med Mikael och kommer att hålla ihop det. Varje lag behöver utse en ansvarig. Man säljer under 4 veckor. Syftet är att samla in pengar till lagkassar för att åka på cup.

§7 Seniorverksamhet

Träning 3ggr/vecka. Träningsnärvaron är fortsatt hög. Seriepremiär i Udevalla med uddamålsvinst. Hemmapremiären mot HK Country blev en fest med ett likaresultat. Buss behöver bokas (endast de längre matcherna).

USM P18 20-21/9 genomfört. Det var bortsett från brandlarmet som löste ut väldigt uppskattat. Det blir steg 2 15-16/11

Nya matchställ är på G. Spelarna debiteras ytterligare 200kr mot att man får behålla tröjan.

B-Laget "Hyveln" hade Seriepremiär mot Mullsjö 3 oktober (förlust)



Säsongen: 2025/2026 Datum: 6/10 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

De ordinarie träningstiderna vara

Måndag 18.30-20.00 (AHall)

Onsdag 18.30-20.00 (A Hall)

Torsdag 20.00-21.30 (A Hall)

§8 Ungdomsverksamhet

P12: Truppen ser ut att landa i 15 spelare. 4 föräldrar på sekretariatsutbildning. Tittar lite på cuper och vill synka med THK. Ett lag anmält till Skadevi.

P11: (födda 14/15) De var 10-11 personer men det saknades några. Ska vara med i Skadevi och delta i seriespel.

P9: "Mias gäng" Tappar 4 men har fått 2 nya och ytterligare en på G. De kommer att delta med två lag i både sammandrag och Skadevi.

P8 Vali och Alexander startade igång igår. De var 12st , saknade 3st och det verkade ha fungerat bra. Nycklar har lösta sig under dagen. Ska delta i Skadevi (?)

Handbollsskolan P7 tänker dela på tjejer och killar under året och sedan anmäla till sammandrag.

BOLLKOLL Startar 19 oktober. Finns en organisation runt detta med merparten ledare från HP Tibros led. Information har gått ut men vi behöver köra en ny runda!

Kenneth P sammanställer en lista på olika aktiviteter och vad detta inbringar till lagkassan respektive till klubben. Tänker arbetspass i cafeteria, New body, idrottsrabatten, toapapper etc.

Varje lag ska utse en cafeteria ansvarig, kanske vi ska skapa en supertextgrupp med dessa personer?

Inventera tröjor och material har gjorts. Tröjor kvarstår att beställa. Gamla bollar skänker vi till skolorna.

Föreningsdomare har några gått och DU3 har några gått. Några A-pojkar är fortsatt intresserade. [Anna](#) tar kontakt med Kjell Gustavsson för att se vilken modell han har använt sig av. Vi behöver även inkludera THK tjejer som gått utbildning.

Magnus har beställt och levererat bollar. Det finns snart bollar även i Ransberg. THK laddar med bollar och HP ordnar västar och koner.

Ett antal matcher håller på att justeras i Profixio (Anna)

Skadevi Cup: Arbetsgrupp är skapad för att göra ett schema för bemanning av cafeteria, filmning, sekretariat samt hallvärd för A, B och Baggebo. Innebandyklubben kommer att bemanna cafeteria och stå för hallvärdskap i Baggebo.

Jul-Minihandbollen igen? Kan denna roddas av ledare till ungdomslagen

§9 Utbildning

5 ledare har varit TU1 och Jonas, Ellen och Rickard har varit på TU2 utbildning.

Utbildning av funktionärer är genomfört FU2 och inom kort FU1 Ulrika Pålsson kliver in och styr upp bemanningen av seniorlagens matcher.

Utbildning av domare genomförd av Anto.

§10 Sponsring

Magnus har fått tag på 6 nya sponsorer. Vi arbetar vidare med ytterligare några företag. Anna sätts in i konceptet och kan sedan jobba igenom de vi inte har hunnit med. Viktigt att hålla koll på så att de nya sponsorerna som kommer in via lagen får sin del i lagkassan.



Säsongen: 2025/2026 Datum: 6/10 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

§11 Cafeterian

Kenneth har beställt varor. Vi behöver lösa nycklar till Anna. Lars fungerar som logistikresurs.

Kioskansvarig i varje lag. Detta har gått igenom på ledarmötet och vi skapar en supertextgrupp med kioskansvariga i båda föreningarna. Senior/junior, P12 och P9 är klara. Övriga tankar in detta till Anna på kansliet.

Det har förts en dialog med Fagersanna IF kring hanteringen av cafeteria under Möbelcupen. Man har ifrågasatt förslagen på avtalsskrivning med kommunen. Frågan är komplex bland annat i relation till MÖS. Vi behöver hitta ett sätt som inte låser in oss i avtal som gör att vi får tömma cafeteria så fort andra aktörer ska in i hallen och stå som ansvariga inför MÖS etc. Mattias har lagt mycket tid på detta och vi är inte riktigt i mål. Övriga i styrelsen med förslag på lösning ger sin input i frågan och dialogen fortsätter.

Nästa tisdag träffas Lars, Kenneth och Anna för gå igenom

§12 Administration

Anna har kopplat ihop respektive ansvarig ledare till respektive yta i Profixio.

Vår kanslikandidat Anna provspelar fortsatt. Uppföljning för att följa upp och gå vidare med AF är planerat fredag 17/10 efter lunch. Kommer som regel att jobba förmiddagar varav måndag och fredag på plats i Sporthallen. Vi får lite hjälp av Gunta löpande. Ett tips kan vara att prata med IFK Karlsborgs kansli när vi har tekniska frågor som ingen av oss har erfarenhet av.

Mejl från profixio strular fortfarande. Vi ber Stefan Kling att ta en titt om vi har någon slags filter som plockar bort detta. Det kan vara studs från gunta@hptibro.se som strular. Lars kontaktar Stefan och tar det vidare.

§13 Övriga Frågor

§14 Nästa möte

3 november 17:00 Sporthallens Cafeteria

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Mathias Hammar

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Johan Lundberg
